
Zarząd Powiatu Nowotomyskiego

ul. Poznańska 33
64-300 Nowy Tomyśl
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Protokół  Nr 156/2022

z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w dniu  31 maja  2022  r.

W posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  udział  wzięli:  Starosta  Nowotomyski  - Andrzej

Wilkoński,  Członkowie  Zarządu  Powiatu,  Przewodnicząca  Rady Powiatu  - Renata  Gruszka,

Sekretarz  Powiatu  -  Ewa Bąbelek,  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon,  Dyrektor  Zespołu  Szkół

Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance  (ZSRCKU) - Izabela  Kałek oraz

Kierownik  Gospodarstwa  ZSRCKU -  Józef  Augustynek,  zgodnie  z listą  obecności,  która  stanowi

załącznik  nr 1 do protokołu.

0 godzinie  13.30  posiedzenie  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych  i

zapytał,  czy do porządku  obrad  są pytania,  uwagi  lub wnioski?  Nikt  się nie zgłosił.

Porządek  obrad  Zarządu  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Ad.l.  Informacja  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w

Trzciance  i Kierownika  Gospodarstwa  na temat  funkcjonowania  gospodarstwa  znajdującego

się na terenie  szkoły.

Starosta  poprosił  panią  Dyrektor  ZSRCKU o zabranie  głosu.

Dyrektor  ZSRCKU -  Izabela  Kałek  przedstawiła  informacje  na temat  funkcjonowania

Szkoły  oraz problemy  związane  z pozyskaniem  pracowników  do pracy  w Gospodarstwie,  w

szczególności  w oborze.  W związku  z powyższym  pani  Dyrektor  poprosiła  Kierownika

Gospodarstwa  o przybliżenie  problemu  oraz  propozycji  ewentualnych  rozwiązań.

Kierownik  Gospodarstwa  ZSRCKU - Józef  Augustynek  poinformował,  że obecnie

Szkoła  posiada  120  sztuk  krów,  z których  na sprzedaży  mleka  Szkoła  uzyskuje  miesięcznie

około  180.000,00  zł. Jednakże  pojawił  się  problem  z pozyskaniem  pracowników  do pracy  w

oborze.  Praca w oborze  jest  bardzo  ciężka,  w godzinach  porannych  i wieczornych,  w soboty,

niedziele  i święta,  dlatego  brakuje  chętnych  do  podjęcia  takiej  pracy.  Pan  Kierownik

przedstawił  Zarządowi  dwie  propozycje  dotyczące  zmiany  w funkcjonowaniu  obory.  Pierwsza

propozycja  to sprzedaż  krów  i zakup  bydła  opasowego.  W ciągu  miesiąca  można  by sprzedać

od 20 do 25 sztuk  takiego  bydła.  Jednocześnie  zmniejszyłyby  się  koszty  zakupu  pasz

wysokobiałkowych,  które  były  podawane  krowom.  Pan Augustynek  dodał,  że w przypadku

takiej  zmiany,  przez  okres  jednego  roku  Szkoła nie miałaby  dochodu,  ponieważ  zakupione

bydło  należałoby  dopaść  do odpowiednich  proporcji.  Druga propozycja  to zakup  dojarki

elektrycznej.  W oborze  musiałyby  być dwie  sztuki.  Koszt  jednej  to  około  600.000,00  zł. Do tego

należałoby  dostosować  oborę,  gdzie  koszt  dostosowania  wyniósłby  około  1.200.00,00  zł, czyli

całkowity  koszt  (kupno  dojarek  i adaptacja  budynku)  wyniósłby  2.200.000,00  zł. Jest to też

temat  do rozważenia,  jednak  koszty  są bardzo  wysokie.

Starosta  otworzył  dyskusję.



Członek  Zarządu  - Edwin  Pigla  stwierdził,  że Szkoła  nie znajdzie  ludzi  do pracy  w

oborze,  ponieważ  ludzie  nie są chętni  do takiej  pracy.  Pan Pigla  zapytał,  jak  Szkoła  widzi

sprzedaż  krów?

Kierownik  Gospodarstwa  ZSRCKU  -  Józef  Augustynek  odpowiedział,  że Szkoła  nie

chce  sprzedawać  krów  pojedynczo.  Szkoła  chciałaby,  aby  jakaś  firma  lub  hodowca  przejął  całe

stado.  Pan Augustynek  dodał,  że nie  będą  sprzedawane  wszystkie  krowy.

Starosta  zapytał,  czy można  wydzierżawić  stado  krów  wraz  z oborą?

Dyrektor  ZSRCKU  -  Izabela  Kałek  odpowiedziała,  że chciałaby,  aby budynek  obory

pozostał  w Gospodarstwie  i pracował  na siebie.

Kierownik  Gospodarstwa  ZSRCKU  -  józef  Augustynek  dodał,  że w przypadku  zmiany

w funkcjonowaniu  obory  będą  pewne  zaburzenia  finansowe,  jeżeli  chodzi  o dochody.

Starosta  poprosił  panią  Dyrektor  o pisemne  przedstawienie  harmonogramu  prac

związanych  ze zmianą  funkcjonowania  obory  z odniesieniem  się  do kosztów  i wydatków  oraz

przychodów.  Starosta  zapytał,  czy  Zarząd  pozytywnie  opiniuje  propozycję  przekwalifikowania

funkcjonowania  obory.

Zarząd  nie  wniósł  uwag  i wyraził  zgodę  na podjęcie  kroków  związanych  ze zmianą

funkcjonowania  obory  poprzez  sprzedaż  krów  i zakup  bydła  opasowego.

Ad.2.  Propozycja  zmiany  finansowania  usługi  wyżywienia  w internacie  szkolnym  w  Zespole

Szkół  Nr  I w Nowym  Tomyślu  wobec  cen  oferowanych  przez  podmiot  komercyjny.

Starosta  poinformował,  że  Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych

przedstawił  pisemną  propozycję  dotyczącą  zmiany  finansowania  usługi  wyżywienia  w

internacie  szkolnym  w Zespole  Szkół  Nr  I w Nowym  Tomyślu.

Starosta  zapytał,  czy Zarząd  jest  za pozytywnym  rozpatrzeniem  propozycji  Dyrektora

PCUW?

Zarząd  jednogłośnie  pozytywnie  odniósł  się  do  przedstawionej  propozycji.

Notatka  służbowa  dotycząca  propozycji  zmiany  finansowania  usługi  wyżywienia  w internacie

szkolnym  w Zespole  Szkół  Nr 1 w Nowym  Tomyślu  wobec  cen oferowanych  przez  podmiot  komercyjny

u stanowi  załącznik  nr 3 do protokołu.

Ad.3.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planie  wydatków  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 484/FN/2022  w sprawie  zmiany budżetu

Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.
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Ad.4.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przedstawienia  Raportu  o  stanie  Powiatu

Nowotomyskiego  za 2021  rok.

Starosta  poinformował,  że Raport  był  analizowany  na  poprzednich  posiedzeniach

Zarządu  i zapytał,  czy  są pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 485/AO/2022  w sprawie przedstawienia

Raportu  o stanie  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2021  rok.

Ad.5.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Konkursowej  w  celu  przeprowadzenia

konkursu  na stanowisko  dyrektora  Zespołu  Szkół  nr  I  w  Nowym  Tomyślu.

Starosta  odczytał  proponowany  skład  Komisji  i zapytał,  czy są pytania  do treści

uchwały?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 486/PCUW/2022  w sprawie powołania

Komisji  Konkursowej  w celu  przeprowadzenia  konkursu  na stanowisko  dyrektora  Zespołu

Szkół  nr  I  w Nowym  Tomyślu.

Ad.6.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dysponowanie  nieruchomością  na

cele budowlane  nr ewid.  455/2  w m. Boruja Kościelna.

Starosta  poinformował,  że wyraża  się zgodę  Gminie  Nowy  Tomyśl  na dysponowanie

nieruchomością  na  cele  budowlane,  w  związku  z przystąpieniem  do  sporządzenia

dokumentacji  projektowej  dotyczącej  budowy  oświetlenia  na ul. Szkolnej  w Borui  Kościelnej.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 487/DR/2022  w sprawie  wyrażenia  zgody na

dysponowanie  nieruchomością  na cele budowlane  nr ewid.  455/2  w m. Boruja Kościelna.

Ad.7.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dysponowanie  nieruchomością  nr

ewid.  145  w m. Perzyny.

Starosta  poinformował,  że wyraża  się Państwu  Bronisławie  i Franciszkowi  Kitta  zgodę

na dysponowanie  nieruchomością,  w związku  z zamiarem  usuniecia  1 sztuki  drzewa  gatunku

klon  zwyczajny  rosnącego  na tejże  nieruchomości.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 488/DR/2022  w sprawie  wyrażenia  zgody na

dysponowanie  nieruchomością  nr  ewid.  145  w  m. Perzyny.

Ad.8.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na wycinkę  drzewa.

Starosta  poinformował,  że zgoda  upoważnia  Państwa  Bronisławę  i Franciszka  Kitta  do

wystąpienia  do Burmistrza  Zbąszynia  z wnioskiem  o przeniesienie  na swoją  rzecz  zezwolenia

na usuniecie drzewa, o którym mowa w uchwale Zarządu  nr 488/DR/2022.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się  nie  zgłosił.
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Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 489/DR/2022  w sprawie  wyrażenia  zgody na

wycinkę  drzewa.

Ad.9.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia  dotacji  na bieżące  utrzymanie  urządzeń

melioracji  wodnych.

Starosta  przedstawił  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się nie

zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 490/RŚ/2022  w sprawie  udzielenia  dotacji  na

bieżące  utrzymanie  urządzeń  melioracji  wodnych.

Ad.lO.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  trwałemu  zarządcy  na zawarcie

kolejnej  umowy  najmu  sali  konferencyjnej  (dot.  wyrażenia  zgody  dla  Powiatowego  Centrum

Sportu  na zawarcie  umowy  z dotychczasowym  najemcą:  Szurkowski  Medical  Service

Gabinet  Rehabilitacji  Emilia  Szurkowska).

Starosta  poinformował,  że zarówno  w przypadku  tej  uchwały,  jak  i kolejnych  dwóch

uchwał,  trwały  zarządca,  wykonując  ustawowy  obowiązek,  zwrócił  się do Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  o wyrażenie  zgody  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 491/GN/2022  w sprawie  wyrażenia  zgody

trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  sali  konferencyjnej.

Ad.ll.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  trwałemu  zarządcy  na zawarcie

kolejnej  umowy  najmu  salki  fitness  w  Nowym  Tomyślu  (dot.  wyrażenia  zgody  dla

Powiatowego  Centrum  Sportu  na zawarcie  kolejnej  umowy  z dotychczasowym  najemcą:

Paulina  Pięta-Gabinet  logopedyczny  "LOGOVITA").

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 492/GN/2022  w sprawie  wyrażenia  zgody

trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  salki  fitness  w  Nowym  Tomyślu.

Ad.12.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  trwałemu  zarządcy  na zawarcie

kolejnej  umowy  najmu  części  nieruchomości  (dot.  wyrażenia  zgody  dla  Zespołu  Szkół  nr  I  w

Nowym  Tomyślu  na zawarcie  kolejnej  umowy  z dotychczasowym  najemcą:  p.u. "Kopernik"

s.c. z siedzibą  w Nowym  Tomyślu).

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 493/GN/2022  w sprawie  wyrażenia  zgody

trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  części  nieruchomości.
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Ad.13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na wycinkę  drzew.

Starosta  poinformował,  że wyraża  się  zgodę  na wycinkę  drzew  rosnących  na terenie

Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu  z gatunku  świerk  pospolity  w ilości  4 sztuk  i zapytał,  czy są

pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 494/W1/2022  w sprawie  wyrażenia  zgody na

wycinkę  drzew.

Ad.14.  Zawiadomienie  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  o

zamiarze  zawarcia  umowy  najmu  salki  fitness  do  celów  zajęć  edukacyjno  - logopedycznych.

Starosta  poinformował,  że zgodnie  z zawiadomieniem  Dyrektora,  wniosek  złożony

został  przez  osobę,  która  będzie  prowadzić  zajęcia  edukacyjno  - logopedyczne.

Starosta  zapytał,  czy  członkowie  Zarządu  mają  uwagi  do  ww.  zawiadomienia?  Zarząd

Powiatu  nie  wniósł  uwag  do przedstawionego  zawiadomienia.

Zarząd  Powiatu  został  skutecznie  zawiadomiony  o terminie  zawarcia  ww.  umowy.

Ad.15.  Sprawy  bieżące:

Starosta  zaproponował,  aby  w ramach  oszczędności  z remontów  cząstkowych  dokonać

remontu  drogi  w Wojnowicach  do przejazdu  kolejowego  w kierunku  Kozłowa  oraz  dokonać

naprawy  nawierzchni  asfaltowej  na wjeździe  do wsi  Stefanowo.

Zarząd  nie  wniósł  uwag  do  przedstawionej  propozycji.

Starosta  zapytał,  czy w sprawach  bieżących  ktoś  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się  nie

zgłosił.

Z uwagi  na brak  dalszych  tematów,  Starosta  o godzinie  15.15  zakończył  posiedzenie

Zarządu.

PRZEWODNICZĄCY  ZARZĄDU

Andrzej  Wilkoński

Protokolant:

Agnieszka  Henicz
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